
BIP Starostwa Powiatowego w Skarżysku-
Kamiennej

Protokół Nr 10/2010

2010-04-07

Protokół Nr 10/2010
z posiedzenia Zarządu Powiatu Skarżyskiego
w dniu 3 marca 2010 r.

W posiedzeniu udział wzięli:
• Członkowie Zarządu Powiatu:
1. Jerzy Żmijewski - Starosta
2. Leszek Lepiarz - Wicestarosta
3. Jolanta Garbala - Członek Zarządu Powiatu
4. Artur Berus - Członek Zarządu Powiatu
5. Janusz Ordyński - Członek Zarządu Powiatu
• Stali uczestnicy posiedzenia:
1. Alina Skuza - Skarbnik Powiatu
2. Małgorzata Łakomiec - Sekretarz Powiatu
• Pozostali uczestnicy posiedzenia:
1. Tomasz Kieres - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych
2. Grzegorz Adamus - Z-ca prezesa Budromost Starachowice
3. Stanisław Kamiński - dyrektor ds. inwestycji Budromost
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Posiedzeniu przewodniczył Starosta – Pan Jerzy Żmijewski.
Posiedzenie protokołowała: Karina Wiśniewska – inspektor w Wydziale OZ.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) zatwierdzenia zmian w statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Skarżysku – Kamiennej,
b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy komina głównego i części poddasza budynku
Zespołu Opieki Zdrowotnej na okres dłuższy niż 3 lata,
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy budynku magazynowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej na okres dłuższy niż 3 lata,
d) wyrażenia zgody na zakup sprzętu przez Międzyzakładowy Ośrodek Medycyny Pracy w Skarżysku –
Kamiennej,
e) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2010 r.,
2. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Skarżysku –
Kamiennej przeznaczonego dla Pracowni Fizykoterapii,
b) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Skarżysku –
Kamiennej,
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń Zespołu Szkół Transportowo –
Mechatronicznych przy ul. Legionów 119 w Skarżysku – Kamiennej na okres do trzech lat,
d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń Zespołu Szkół Transportowo –
Mechatronicznych przy ul. Legionów 119 w Skarżysku – Kamiennej na okres do trzech lat,
e) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2010 r.



3. Przyjęcie informacji na temat kasowego wykonania budżetu Powiatu Skarżyskiego za okres od 01.01.
– 31.12.2009 roku.
4. Przyjęcie sprawozdania realizacji planu pracy Zarządu Powiatu za rok 2009 przez poszczególne
wydziały i jednostki organizacyjne powiatu.
5. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
6. Sprawy różne.
Streszczenie posiedzenia:
Starosta – Pan Jerzy Żmijewski odczytał projekt porządku posiedzenia oraz zapytał o uwagi.
Sekretarz – Pani Małgorzata Łakomiec wniosła o rozszerzenie porządku posiedzenia:
- w punkcie 1 o projekt uchwały Rady Powiatu Skarżyskiego w sprawie: uchylenia Uchwały Nr
134/XXI/2004 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 23 września 2004 roku
w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Skarżyskiego na lata 2004 – 2013.
- w punkcie 5 o przyjęcie informacji o realizacji Powiatowego programu współpracy Powiatu
Skarżyskiego z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2009 r.
Zarząd Powiatu przyjął powyższe wnioski do porządku posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia, po
uwzględnieniu w/w zmian:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia, po zmianach.
Porządek posiedzenia po zmianach:
1. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) zatwierdzenia zmian w statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Skarżysku – Kamiennej,
b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy komina głównego i części poddasza budynku
Zespołu Opieki Zdrowotnej na okres dłuższy niż 3 lata,
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy budynku magazynowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej na okres dłuższy niż 3 lata,
d) wyrażenia zgody na zakup sprzętu przez Międzyzakładowy Ośrodek Medycyny Pracy w Skarżysku –
Kamiennej,
e) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2010 r.,
f) uchylenia Uchwały Nr 134/XXI/2004 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 23 września 2004 roku w
sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Skarżyskiego na lata 2004 – 2013.
2. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Skarżysku –
Kamiennej przeznaczonego dla Pracowni Fizykoterapii,
b) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespól Opieki Zdrowotnej w Skarżysku –
Kamiennej,
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń Zespołu Szkół Transportowo –
Mechatronicznych przy ul. Legionów 119 w Skarżysku – Kamiennej na okres do trzech lat,
d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń Zespołu Szkół Transportowo –
Mechatronicznych przy ul. Legionów 119 w Skarżysku – Kamiennej na okres do trzech lat,
e) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2010 r.,
3. Przyjęcie informacji na temat kasowego wykonania budżetu Powiatu Skarżyskiego za okres od 01.01.
– 31.12.2009 roku.
4. Przyjęcie sprawozdania realizacji planu pracy Zarządu Powiatu za rok 2009 przez poszczególne
wydziały i jednostki organizacyjne powiatu.
5. Przyjęcie informacji o realizacji Powiatowego programu współpracy Powiatu Skarżyskiego z
organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
w 2009 r.
6. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
7. Sprawy różne.
Ad. 1. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu Skarżyskiego w sprawie:



a) zatwierdzenia zmian w statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Skarżysku – Kamiennej (załącznik nr
2),
Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz poinformował, że Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w
Skarżysku – Kamiennej wystąpił z wnioskiem o zatwierdzenie zmian
w statucie Zespołu, uchwalonych przez Radę Społeczną uchwałą Nr 7/2010 z dnia
9 lutego 2010 r., polegających na wykreśleniu stanowiska zastępcy dyrektora ds. ekonomiczno –
eksploatacyjnych oraz zmianie numeracji kolejnych podpunktów punktu 1 paragrafu 9. Stanowisko
zastępcy dyrektora ds. ekonomiczno – eksploatacyjnych jest aktualnie nieobsadzone. Powyższa zmiana
jest uzasadniona przez Dyrektora faktem, iż aktualnie zadania z zakresu eksploatacji wykonywane są
przez kierowników działów Administracyjno – Gospodarczego i Technicznego, zaś sama likwidacja
stanowiska przyniesie oszczędności.
Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz
przyjęli go jednogłośnie.
b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy komina głównego i części poddasza budynku
Zespołu Opieki Zdrowotnej na okres dłuższy niż 3 lata (załącznik nr 3),
Referujący: Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej
zwrócił się o wydanie pozytywnej opinii w sprawie dzierżawy komina głównego i części poddasza o
powierzchni ok. 12 m2. Podyktowane to jest koniecznością modernizacji szpitalnego systemu łączności
telefonicznej oraz zwiększeniem przychodów własnych. Dzierżawa będzie obejmowała okres 10 lat
z przeznaczeniem na montaż przekaźnika telefonii komórkowej. Przewidywane przychody to 32,9 tys.
zł. Wniosek Dyrektora został pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną ZOZ.
Do przedstawionego projektu nie zostały wniesione żadne uwagi, w związku z tym Przewodniczący
poddał pod głosowanie jego przyjęcie:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął w/w projekt uchwały.
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy budynku magazynowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej na okres dłuższy niż 3 lata (załącznik nr 4),
Referujący: Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej
zwrócił się o wyrażenie zgody a zawarcie umowy dzierżawy budynku magazynowego, użytkowanego
obecnie jako magazyn,
z przeznaczeniem na działalność medyczną nie konkurującą z działalnością ZOZ na okres 15 lat.
Wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną Zespołu Opieki Zdrowotnej.
Zarząd Powiatu postanowił wykreślić w pierwszym zdaniu uzasadnienia po słowach „… użytkowany
obecnie jako magazyn” słowo „ziemiopłodów”.
Projekt uchwały po uwzględnieniu w/w zmiany został jednogłośnie przyjęty przez Zarząd Powiatu.
d) wyrażenia zgody na zakup sprzętu przez Międzyzakładowy Ośrodek Medycyny Pracy w Skarżysku –
Kamiennej (załącznik nr 5),
Referujący: Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że Dyrektor Międzyzakładowego
Ośrodka Medycyny Pracy wystąpiła z wnioskiem do Rady Powiatu Skarżyskiego o wyrażenie zgody na
zakup aparatu rentgenowskiego
o szacunkowej wartości ok. 250.000,00 zł. Rada Społeczna MOMP uchwałą Nr 1/2010 z dnia
22.02.2010 r. pozytywnie zaopiniowała w/w zakup. Wicestarosta dodał również, iż zakup sprzętu
sfinansowany będzie ze środków przekazanych Międzyzakładowemu Ośrodkowi Medycyny Pracy w
Skarżysku – Kamiennej jako dotacja celowa przez Powiat Skarżyski oraz Gminę Skarżysko-Kamienna.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie omawianego projektu uchwały:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął w/w projekt uchwały.
e) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2010 r. (załącznik nr 6),
Powyższy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik – Pani Alina Skuza omawiając poszczególne zmiany
jakie wprowadza on do budżetu powiatu na 2009 r.



Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie omawianego projektu uchwały:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął w/w projekt uchwały.
f) uchylenia Uchwały Nr 134/XXI/2004 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia
23 września 2004 roku w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Skarżyskiego na lata
2004 – 2013 (załącznik nr 7),
Powyższy projekt uchwały przedstawił Starosta – Pan Jerzy Żmijewski. Poinformował, że wymóg
opracowania Planu Rozwoju Lokalnego wynikał
z obowiązujących zapisów w dokumentach programowych Zintegrowanego Programu Operacyjnego
Rozwoju Regionalnego (ZPORR) i był niezbędny podczas ubiegania się o środki pomocowe z
funduszy strukturalnych w okresie programowania 2004 – 2006 z priorytetu 3, działanie 3.1 Obszary
wiejskie i 3.2 Obszary podlegające restrukturyzacji. W związku ze zmianą w roku 2007 programów
pomocowych
i warunków ubiegania się o wsparcie finansowe Plan Rozwoju Lokalnego przyjęty uchwałą Nr
134/XXI/2004 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 23 września 2004
w przestał być aktualny. Ponadto uzasadnieniem dla uchylenia przedmiotowej uchwały jest przyjęcie
przez Radę Powiatu Skarżyskiego uchwały Nr 200/XXX/2008 z dnia 15 grudnia 2008 w sprawie
przyjęcia Aktualizacji Strategii Rozwoju Powiatu Skarżyskiego do roku 2020 wraz z wynikającym z
niej Wieloletnim Planem Inwestycyjnym na lata 2009 – 2013. Propozycje zadań zaplanowanych w
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym wynikają ze zdefiniowanych celów strategicznych
i operacyjnych przyjętych w Strategii i stanowią uszczegółowienie kierunków działań.
Zarząd Powiatu w drodze przeprowadzonego głosowania (jednogłośnie) przyjął powyższy projekt
uchwały.
Następnie zgodnie z przyjętym uchwałą Nr 1/1/2010 Zarządu Powiatu z dnia 07.01.20201 r. planem
pracy Zarządu Powiatu Skarżyskiego na rok 2010 Starosta przedstawił przygotowany przez Wydział
Rozwoju Powiatu raport z realizacji uchwały Rady Powiatu Nr 134/XXI/2004 Rady Powiatu
Skarżyskiego z dnia
23 września 2004 roku w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Skarżyskiego na lata
2004 – 2013, za okres od października 2004 roku do końca roku 2009, z uwzględnieniem osiągniętych
rezultatów i poniesionych nakładów finansowych jednostek odpowiadających za realizację.
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższy raport.
g) określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 r. (załącznik nr 8)
Referujący: Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że na podstawie informacji Prezesa
Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych
z dnia 9 lutego 2010 r., znak: WF/105w/2010, w bieżącym roku budżetowym Powiatowi Skarżyskiemu
na realizację zadań samorządu terytorialnego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej przyznano
środki w wysokości 1.695.423,00 zł., w tym: 1.080.108,00zł. na dofinansowanie kosztów działania
dwóch Warsztatów Terapii Zajęciowej. Biorąc pod uwagę zmniejszenie wysokości środków
finansowych PFRON w stosunku do roku ubiegłego o kwotę 70.189,00zł., na podstawie analizy
napływających wniosków, analizy skali potrzeb niepełnosprawnych mieszkańców naszego powiatu i w
celu zaangażowania środków finansowych na zadania, na które wpływa najwięcej wniosków,
proponuje się plan podziału środków:
- z zakresu rehabilitacji społecznej i środków na ich realizację przedstawiony
w Załączniku Nr 1 do niniejszej Uchwały,
-z zakresu rehabilitacji zawodowej i środków na ich realizację, przedstawiony w Załączniku Nr 2 do
niniejszej Uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie powyższego projektu uchwały:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął powyższy projekt uchwały.



Ad. 2. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Skarżysku –
Kamiennej przeznaczonego dla Pracowni Fizykoterapii (załącznik nr 9),
Powyższy projekt uchwały przedstawił Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że łączna
szacunkowa wartość sprzętu wynosi około 42.800,00 zł. Zakup sprzętu sfinansowany zostanie w 50%
ze środków PFRON (do kwoty 21.400,00 zł), a w pozostałych 50% ze środków własnych Zespołu
Opieki Zdrowotnej w Skarżysku – Kamiennej. Wicestarosta dodał również, że zakup ten został
pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną ZOZ (uchwała nr 3/2010 Rady Społecznej ZOZ z
dnia 09.02.2010 r.).
Członkowie zarządu Powiatu nie wnieśli uwag, w związku z tym Przewodniczący poddał pod
głosowanie podjęcie w/w uchwały:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w powyższej sprawie.
b) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespól Opieki Zdrowotnej w Skarżysku –
Kamiennej (załącznik nr 10),
Referujący: Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że uchwała dot. wyrażenia się zgody na
zakup przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Skarżysku - Kamiennej, ul. Szpitalna 1, sprzętu medycznego
dla Oddziału Rehabilitacji Neurologicznej oraz Oddziału Udarowego na łączną szacunkową wartość
około 37.000,00 zł. Zakup sprzętu sfinansowany będzie ze środków własnych Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Skarżysku - Kamiennej. Wicestarosta poinformował również, iż że zakup ten został
pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną ZOZ (uchwała nr 4/2010 Rady Społecznej ZOZ z
dnia 09.02.2010 r.).
Członkowie zarządu Powiatu nie wnieśli uwag, w związku z tym Przewodniczący poddał pod
głosowanie podjęcie w/w uchwały:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w powyższej sprawie.

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń Zespołu Szkół Transportowo –
Mechatronicznych przy ul. Legionów 119 w Skarżysku – Kamiennej na okres do trzech lat (załącznik nr
11),
Powyższy projekt uchwały przedstawił Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że Dyrektor
Zespołu Szkół Transportowo – Mechatronicznych zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody na wynajem
pomieszczeń dla szkoły policealnej, uczącej w systemie zaocznym w zawodzie technik administracji na
rok szkolny 2010/2011. W przypadku utworzenia w/w szkoły zatrudnienie znajdą nauczyciele i
pracownicy obsługi ZSTM.
Pani Jolanta Garbala uznała za niezasadne otwieranie szkoły kształcącej
w zawodzie technik administracji. Uzasadniając swoje stanowisko poinformowała, że kierunek ten
zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu został utworzony w szkole policealnej przy Zespole Szkół
Ekonomicznych. Ponadto Pani Jolanta Garbala podkreśliła, iż wyrażając zgodę na działalność szkołom
niepublicznym uniemożliwiany jest nabór do szkół dla których powiat skarżyski jest organem
prowadzącym.
W świetle powyższego Zarząd Powiatu postanowił nie podejmować w/w uchwały. Jednocześnie Zarząd
wskazał, że wyraził zgodę na utworzenie w Zespole Szkół Ekonomicznych kierunku technik
administracji, zatem nie ogranicza oferty kształcenia młodzieży w powiecie skarżyskim.
d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń Zespołu Szkół Transportowo –
Mechatronicznych przy ul. Legionów 119 w Skarżysku – Kamiennej na okres do trzech lat (załącznik nr
12),
Referujący: Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że Dyrektor Zespołu Szkół
Transportowo – Mechatronicznych zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody na wynajem w roku
szkolnym 2010/2011 pracowni chemicznej dla Centrum Kształcenia Pracowników Służb Społecznych



w Skarżysku – Kamiennej. Placówka ta zamierza kształcić w zawodzie technik farmaceuta na poziomie
Szkoły Policealnej. Zajęcia w w/w pracowni prowadzone będą przez nauczycieli ZSTM.
Zarząd Powiatu postanowił odłożyć podjęcie decyzji w zakresie podjęcia w/w uchwały. Zobowiązano
Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki do uzyskania pełnej informacji od Dyrektora ZSTM
odnośnie zakresu wynajmu, czy będzie obejmował jedynie pomieszczenie czy również korzystanie z
wyposażenia pracowni chemicznej.
e) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2010 r. (załącznik nr 13),
Powyższy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik – Pani Alina Skuza omawiając poszczególne zmiany
jakie wprowadza on do budżetu powiatu na 2009 r.
Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie omawianej uchwały:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.
Ad. pkt. 3. Przyjęcie informacji na temat kasowego wykonania budżetu Powiatu Skarżyskiego za okres
od 01.01. – 31.12.2009 roku (załącznik nr 14).
Powyższą informację przedstawiła Skarbnik – Pani Alina Skuza.
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższą informację.
Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania realizacji planu pracy Zarządu Powiatu za rok 2009 przez poszczególne
wydziały i jednostki organizacyjne powiatu (załącznik nr 15).
Członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się z treścią w/w sprawozdania przyjęli go jednogłośnie.
Ad. pkt. 5. Przyjęcie informacji o realizacji Powiatowego programu współpracy Powiatu Skarżyskiego z
organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2009 r. (załącznik nr 16)
Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do przedłożonego sprawozdania. W związku
z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie jego przyjęcie:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął powyższe sprawozdanie.
Ad. pkt. 6. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz odczytał pismo Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
(załącznik nr 17), w którym zgodnie z postanowieniem Zarządu Powiatu z dnia 03.02.2010 r.,
przedstawiła aktualny stan zatrudnienia wychowawców w Zespole Placówek Opieki, Wychowania i
Interwencji Kryzysowej „Przystań”. Zgodnie z przedstawioną informacją obecnie stan zatrudnienia
wychowawców w placówce jest zgodny z obowiązującymi przepisami, a także wystarczający do
zapewnienia dzieciom bezpieczeństwa i indywidualnej opieki
z uwzględnieniem wieku dzieci, stanu ich zdrowia i rozwoju oraz warunków lokalowych placówki,
zapewniających osiągnięcie pełnego standardu.
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższą informację.
Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz zapoznał zebranych z pismem Dyrektora Zespołu Placówek Opieki,
Wychowania i Interwencji Kryzysowej „Przystań” (załącznik nr 18) zawierającym prośbę o
dofinansowanie w 50% kosztów zakupu samochodu Homologacja Osobowa na dziewięć miejsc, cena
wraz z wyposażeniem do 85 tys. zł. Pozostałe 50% placówka zamierza pozyskać ze środków PFRON
w obszarze D/likwidacja barier transportowych. W uzasadnieniu Dyrektor poinformowała, że obecny
samochód służbowy jest w złym stanie technicznym, a jego dalsza eksploatacja, naprawa wymaga
poniesienia dużych kosztów. Samochód jest wykorzystywany przede wszystkim do przewozu dzieci
m.in. do przychodni specjalistycznych w Kielcach, Starachowicach, Krakowie (stałe leczenie – wizyty
raz w miesiącu). Zakupiony samochodów w pełni zaspokoiłby potrzeby dzieci
i podniósłby standard ich opieki całkowitej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie zgody na dofinansowanie w 50% kosztów zakupu
samochodu dla ZPOWiIK:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na dofinansowanie w 50% kosztów zakupu samochodu dla



ZPOWiIK.
Pani Jolanta Garbala przedstawiła pismo Rektora Wyższej Szkoły Ekonomii
i Prawa w Kielcach (załącznik nr 19) zawierające propozycję współpracy przy realizacji projektu
mającego na celu podniesienie kwalifikacji nauczycieli – zdobycie uprawnień do nauczania drugiego
przedmiotu. Przedmiotem projektu są studia podyplomowe z zakresu „Informatyki z elementami
dydaktyki” oraz „Edukacji dla bezpieczeństwa” przeznaczone dla nauczycieli z województwa
świętokrzyskiego. Studia te w 85% dofinansowane są z Europejskiego Funduszu Społecznego,
natomiast 15% kosztów studiów powinno być sfinansowane ze środków jednostek samorządu
terytorialnego, które zgłaszają poszczególnych uczestników. Pani Jolanta Garbala poinformowała, ze w
placówkach oświatowych dla których organem prowadzącym jest powiat nie występuje
zapotrzebowanie na kształcenie w w/w zakresach.
Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na przystąpienie do powyższego projektu.
Pani Jolanta Garbala przedstawiła trzy pisma Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno –
Wychowawczego Nr 2 (załącznik nr 20, 21, 22) zawierające prośby o:
- przeniesienie planu wydatków na ogólną kwotę 10 369 zł. Przeniesienia wynikają z przeliczenia
odpisu na ZFŚS w związku ze wzrostem kwot bazowych na 2010 r. oraz ponownego przeliczenia
przeciętnej liczby zatrudnionych,
- przeniesienie planu wydatków na ogólną kwotę 10 582 zł. Przeniesienia pozwolą na wypłatę
dodatkowego wynagrodzenia rocznego w należnej wysokości.
- zwiększenie planu o kwotę 41 000 zł. Zwiększenie pozwoli na opłacenie składki na Fundusz Emerytur
Pomostowych za wszystkich pracowników, którzy wykonują pracę w szczególnych warunkach i w
szczególnym charakterze w rozumieniu przepisów ustawy o emeryturach pomostowych.
Skarbnik - Pani Alina Skuza zwróciła uwagę na złe planowanie środków finansowych przez jednostkę.
Podkreśliła, że budżet powiatu na 2010 r. został zatwierdzony w miesiącu styczniu br. na podstawie
m.in. danych z jednostek powiatowych.
Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Dyrektora SOSW Nr 2 o przedstawienie szczegółowych
wyjaśnień dot. błędnego planowania środków finansowych przez jednostkę.
Pan Artur Berus zapoznał zebranych z pismem Burmistrza Suchedniowa (załącznik nr 23) zawierające
propozycję zaliczenia do kategorii dróg powiatowych drogi łączącej dwie drogi powiatowe w dwóch
miastach tj. od ul. Langiewicza
w Suchedniowie do ul. Sportowej w Skarżysku – Kamiennej. Przebieg tej drogi to
ul. Stokowiec i dalej drogą bez nazwy po zachodniej stronie torów PKP do
ul. Sportowej w Skarżysku – Kamiennej. Droga ta spełnia kryteria zawarte w art. 6a ust. 1 Ustawy z
dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. Następnie odczytał negatywną opinie) Zarządu dróg
Powiatowych w zakresie w/w propozycji. Miasto Suchedniów połączone jest ze Skarżyskiem drogą
krajową nr 7 i drogą powiatową 0578T. Są one odległe od siebie w linii prostej o około 6 km nie ma
więc potrzeby zagęszczania sieci. Ponadto droga ta przebiega na odcinku ulicy Stokowiec
w Suchedniowie przez teren z gęstą zabudową mieszkaniową następnie przejazd kolejowy kat. A, przez
las i koło Zalewu Rejowskiego. Na tym odcinku droga posiada szerokość ok. 3.0 m i przebiega
bezpośrednio przy linii kolejowej i linii brzegowej zalewu. Powoduje to że nie ma możliwości jej
poszerzenia na tym odcinku. Powyższe fakty ograniczają parametry jakie powinna posiadać droga
zbiorcza a taką winna być droga powiatowa.
Starosta zwrócił również uwagę, że zgodnie z planem rewitalizacji Dzielnicy Rejów na odcinku drogi
koło zbiornika ma zostać utworzony deptak ze ścieżką rowerową, co również przemawia za
negatywnym stanowiskiem w kwestii propozycji Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów.
Zarząd Powiatu biorąc pod uwagę, że przedmiotowa droga nie posiada parametrów jakie powinna
posiadać droga powiatowa oraz założenia planu rewitalizacji Dzielnicy Rejów zajął negatywne
stanowisko w kwestii zaliczenia do kategorii dróg powiatowych drogi łączącej dwie drogi powiatowe w
dwóch miastach tj. od
ul. Langiewicza w Suchedniowie do ul. Sportowej w Skarżysku – Kamiennej.
Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz przedstawił pismo Mieszkańca Skarżyska – Kamiennej (załącznik nr
24) zawierające zgodę na drugi objazd do garażu położonego na działce nr ewid. 67/9 [obręb 3 ark 19]



przy ul. Kochanowskiego
w Skarżysku – Kamiennej przez działkę nr 71 [obręb 3, ark 19] od strony zachodniej. Wnioskodawca
chce dokonać dobudowy drugiego garażu na własnej działce.
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na prośbę zawartą w powyższym piśmie, jednocześnie ustalając
dodatkową odpłatność w wysokości 20 zł./miesięcznie (brutto).
Sekretarz – Pani Małgorzata Łakomiec odczytała pismo Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomicznych im.
Mikołaja Kopernika (załącznik nr 25) zawierające wniosek o rozpatrzenie możliwości przygotowania
projektu dofinansowanego
z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX „Rozwój wykształcenia
i kompetencji w regionach” Działanie 9.2 POKL „Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa
zawodowego” koncepcja projektu „Zdobądź atrakcyjny zawód i odnieś sukces”. Następnie zgodnie z
Zarządzeniem nr 45/2007 Starosty Skarżyskiego z dnia 12 lipca 2007 r. w sprawie: procedury
przygotowania projektu o dofinansowanie
z funduszy europejskich, przedstawiła opinię Wydziału Rozwoju Powiatu. Zgodnie
z opinią idea przedsięwzięcia odpowiada potrzebom rozwoju zawodowego uczniów ZSE poprzez
uatrakcyjnienie oferty edukacyjnej szkoły w postaci zajęć dodatkowych dla uczniów przygotowujących
się do matury i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje. Planowane przedsięwzięcie jest zgodne z
dokumentami strategicznymi oraz prawodawstwem krajowym i unijnym. Niemniej jednak wydział
wniósł uwagę dotyczącą koncepcji projektu mówiącą o doprecyzowaniu celu głównego oraz
przewidywanych rezultatów, tak aby mogły tworzyć spójną i logiczną całość. Sekretarz dodała również,
że wkład własny stanowi kwota 71 000 zł. (budynek
i wyposażenie szkoły).
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przygotowanie przez Zespół Szkół Ekonomicznych projektu
dofinansowanego z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX „Rozwój wykształcenia i
kompetencji w regionach” Działanie 9.2 POKL „Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa
zawodowego” koncepcja projektu „Zdobądź atrakcyjny zawód i odnieś sukces”.
Sekretarz – Pani Małgorzata Łakomiec odczytała pismo Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno –
Wychowawczego Nr 1 (załącznik nr 26) zawierające wniosek
o rozpatrzenie możliwości przygotowania projektu dofinansowanego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki Priorytet IX „Rozwój wykształcenia
i kompetencji w regionach”, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa
zawodowego, koncepcja projektu „Mój zawód – moją szansą”. Następnie Sekretarz zgodnie z
Zarządzeniem nr 45/2007 Starosty Skarżyskiego z dnia 12 lipca 2007 r. w sprawie: procedury
przygotowania projektu o dofinansowanie z funduszy europejskich, przedstawiła opinię Wydziału
Rozwoju Powiatu. Zgodnie z opinią idea przedsięwzięcia odpowiada potrzebom rozwoju zawodowego
uczniów Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej funkcjonującej przy SOSW Nr 1 poprzez
organizację dodatkowych zajęć, praktyk u pracodawców i udział w szkoleniach. Planowane
przedsięwzięcie jest zgodne z dokumentami strategicznymi oraz prawodawstwem krajowym i unijnym.
Wydział wniósł uwagę dotyczącą koncepcji projektu dot. konieczności zabezpieczenia finansowego
wkładu własnego z budżetu powiatu
w kwocie 480,88 zł.
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przygotowanie przez Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy
Nr 1 projektu dofinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX
„Rozwój wykształcenia i kompetencji
w regionach”, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego, koncepcja
projektu „Mój zawód – moją szansą”.
Sekretarz – Pani Małgorzata Łakomiec przedstawiła pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju Powiatu
(załącznik nr 27) zawierające wniosek o umożliwienie wznowienia publikacji „Pieszo i rowerem po
Powiecie Skarżyskim” na warunkach ujętych
w załączonych umowach. Istnieje bowiem duże zainteresowanie możliwością zakupu w/w publikacji.
Wznowienie publikacji będzie także elementem promocyjnym Powiatu Skarżyskiego.
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wznowienie publikacji „Pieszo i rowerem po Powiecie Skarżyskim”



na warunkach ujętych w załączonych umowach.
Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz przedstawił pismo firmy Usługi Projektowe i Wycena
Nieruchomości (załącznik nr 28) zawierające prośbę o zwrot kosztów remontu lokalu użytkowego nr
230 zlokalizowanego w budynku powiatu przy
ul. Sikorskiego 20 w Skarżysku – Kamiennej. Pomieszczenia biurowe zostały zniszczone na skutek
zalania wodą z topniejącego śniegu w dniach 09.01 - 11.01.2010r. Łączny koszt remontu 5 634 zł.
Zarząd Powiatu wskazał, że w związku z nieuznaniem przez firmę ubezpieczającą w/w budynek tj. PZU
roszczenia Starostwa o wypłatę odszkodowania za powstałe wskutek zalania pomieszczeń szkody,
skierowane zostało odwołanie od tej decyzji wraz z prośbą o ponowne rozważenie uwzględnienia
roszczenia. W świetle powyższego pismo firmy Usługi Projektowe i Wycena Nieruchomości zostanie
ponownie rozpatrzone po uzyskaniu stanowiska firmy ubezpieczeniowej.
Sekretarz – Pani Małgorzata Łakomiec przedstawiła pismo Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie (załącznik nr 29) dot. ustalenia średniego miesięcznego kosztu utrzymania dzieci w Zespole
Placówek Opieki, Wychowania
i Interwencji Kryzysowej „Przystań” w 2010 r. oraz ustalenia średniego miesięcznego kosztu utrzymania
mieszkańca w Domu Pomocy Społecznej w 2010 r.. Zgodnie
z pismem Dyrektora DPS koszt ten w 2010 r. wynosił będzie 2 391,49 zł., natomiast
w ZPOWiIK „Przystań” 2 817,55 zł.
Zarząd Powiatu zobowiązał Wydział Zdrowia do przygotowania stosownych Zarządzeń Starosty w
powyższej sprawie.
Ad. pkt. 7. Sprawy różne.
Starosta – Pan Jerzy Żmijewski powitał na posiedzeniu Zarządu Powiatu przedstawicieli Zarządu
BUDROMOST – STARACHOWICE Spółka z o.o.: Pana Grzegorza Adamusa – Zastępcę prezesa
Budromost Starachowice i Pana Stanisława Kamińskiego – Dyrektora ds. inwestycji. Poinformował, że
przedmiotem spotkania będzie realizacja inwestycji drogowej „Przebudowa drogi powiatowej nr 0591 T
na terenie Gminy Łączna”. Następnie zwrócił się do zaproszonych o przedstawienie swojego stanowiska
jako wykonawcy w/w inwestycji.
Pan Stanisław Kamiński wystąpił w imieniu reprezentowanej spółki z ponowną prośbą dot.
przeanalizowania wniosku o przedłużenie czasu realizacji I etapu robót do 23.12.2009 r. na powyższym
zadaniu i przygotowania stosownego aneksu do umowy. Dodał, iż zasadność przyjęcia w/w wniosku
była wyjaśniana w uprzednio złożonym piśmie. Przesunięcie terminu zakończenia robót nie było zależne
od firmy, która dopełniła wszelkiej staranności. Wydłużenie daty zakończenia zadania wynikło
z problemów dot. przełożenia kabla TKD, w tej mierze władne było jedynie PKP, które spowodowano
wstrzymanie prac na ok. 1 miesiąc. Dyrektor przypomniał również, że spółka uzyskała pozytywną
opinię Inspektora Nadzoru – firmy Drokont w zakresie przedłużenia czasu realizacji I etapu robót do
23.12.2009 r.
Starosta – Pan Jerzy Żmijewski stwierdził, że firma nie przedstawiła nowych okoliczności
uzasadniających zaaprobowanie przedłużenia terminu zakończenia robót. Starosta podkreślił również, że
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył pierwszy wniosek Budromostu Starachowice z dnia 14.10.2009
r. o przedłużenie terminu realizacji I etapu o 1 miesiąc. W w/w wniosku również poruszana była kwestia
przełożenia kabla TKD. W związku z powyższym zaskakującym pozostaje fakt braku precyzyjnego
określenia przez firmę terminu zakończenia robót. Efektem nieterminowego zakończenia zadania jest
decyzja Zarządu Powiatu o obciążeniu spółki karą umowną w wysokości 87 097,67 zł., zgodnie z
zawartą umową.
Pan Grzegorz Adamus – Zastępca prezesa Budromost Starachowice odnosząc się do stwierdzenia dot.
braku analizy przebiegu robót i precyzyjnego określenia terminu zakończenia wyjaśnił, że sytuacja ta
wynikła jedynie z powodu braku możliwości przewidzenia działania właściciela terenu PKP. Podkreślił
również, iż firma dołożyła należytej staranności, aby zadanie zostało wykonane we właściwy sposób.
Trudności w realizacji wynikają także z podziału tego zadania. Firma samodzielnie podejmowała pewne
decyzje, aby nie przedłużać realizacji wysyłaniem pism. Pan Grzegorz Adamus podkreślił również, że
analiza zapisów dziennika budowy daje pozytywny wynik w zakresie przedłużenia terminu zakończenia
tego etapu o 11 dni. Ponadto wejście firmy na teren budowy we wrześniu br. było niemożliwe z uwagi



na brak realizacji odpowiednich procedur.
Pan Stanisław Kamiński przyznał, iż teren budowy został przekazany firmie w dniu 07.07.2009 r.
Niemniej przekazanie terenu kolejowego nastąpiło w dniu 16.10.2009 r., a w dniu 28.10.2009 r. został
przełożony kabel TKD. Dyrektor wyjaśniając pierwszą prośbę o miesięczne przedłużenie terminu
zakończenia prac stwierdził, że firma jako wykonawca zwróciła się do PKP Lublin o podjęcie prac
umożliwiających prowadzenie dalszych robót drogowych na tym terenie. W dobrej wierze zakładano, iż
przesunięcie terminu o miesiąc będzie wystarczające, jednak PKP zakończyło roboty związane z
przepięciem kabla TKD w dniu 30.11.2009 r. Od tej daty możliwe było kontynuowanie prac
drogowych. Zwrócił uwagę na przedłużenie czasu załatwienia tej sprawy przez kolej. W świetle
powyższego Pan Stanisław Kamiński wystąpił z wnioskiem o polubowne załatwienie sprawy, ponowne
przeanalizowanie oraz przychylenie się do prośby o przedłużenie terminu zakończenia I etapu prac.
Dodał, iż firma proponuje zakończenie budowy drogi do końca br. i przy przychylności Urzędu
Marszałkowskiego oraz samorządu powiatu i gminy ewentualne rozliczenie finansowe w 2011 r.
Starosta po wysłuchaniu informacji Pana Kamińskiego stwierdził, iż brak jest nowych argumentów
przemawiających za ponownym przedłużeniem terminu zakończenia robót. Podkreślił, że ostateczna
decyzja należy do Zarządu Powiatu. Odnosząc się do propozycji firmy w zakresie zakończenia realizacji
zadania w br. i rozliczenia do końca marca 2011 r. wskazał, iż konieczna jest aprobata Urzędu
Marszałkowskiego i stosowna zmiana harmonogramu. Z przeprowadzonych rozmów wynika, że Wójt
Gminy Łączna jest również zainteresowany wcześniejszym zakończeniem zadania, jednak nie
gwarantuje środków w 2010 roku tylko w 2011. Starosta wyjaśnił również, że podział zadania wynikał
z konieczności dostosowania realizacji tego zadania do przeprowadzenia prac związanych z budową
kanalizacji sanitarnej w Gminie Łączna.
W związku z odesłaniem przez firmę noty odsetkowej członek Zarządu Powiatu – Pan Artur Berus
zwrócił się do przedstawicieli Budromost Starachowice o przedstawienie propozycji w zakresie
ewentualnej ugody.
Pan Grzegorz Adamus poinformował, że firma reprezentuje stanowisko negatywne w kwestii winy za
nieterminowe zakończenie robót i w związku z tym nie czuje się zobowiązana do zapłaty kar
umownych. Jednocześnie firma proponuje wcześniejsze zakończenie zadania tj. w bieżącym roku i
finansowanie w przyszłym roku. Kończąc swoją wypowiedź zwrócił się o ponowne przeanalizowanie,
gdyż brak jest podstaw do wystawienia takich kar umownych, które są nie do przejęcia przez firmę.
Zdaniem Pana Grzegorza Adamusa analiza dokumentów wskazuje na niezasadność naliczenia kar
umownych. Następnie przytoczył stanowisko Inspektora Nadzoru zawarte w piśmie z dnia 10.02.2010 r.
tj.: „w okresie od 28.10.2009 r. do 30.11.2009 r., tj. od ułożenia nowego kabla TKD do przepięcia
istniejącego kabla w nowy i demontaż istniejącego kabla, Wykonawca nie mógł wykonywać robót
drogowych z przyczyn niezależnych od Wykonawcy.”
Starosta odczytał negatywne stanowisko Zarządu Powiatu w kwestii wniosku firmy z dnia 30.12.2009 r.
Zwrócił również uwagę, na konieczność prawidłowego dysponowania środkami publicznymi i
odpowiedzialność jaka ciąży na decydentach. Starosta zwrócił się z pytaniem dlaczego w miesiącach
lipiec, sierpień 2009 r. nie były wykonywane prace?
Pan Stanisław Kamiński poinformował, że firma przystępując do przetargu realizuje inne zadania. Toteż
po wygraniu przetargu firma analizuje okres realizacji poszczególnych zadań i podejmuje decyzje o
terminach rozpoczęcia i zakończenia prac wraz z oceną ryzyka, jest to ryzyko firmy. W trakcie realizacji
I etapu wystąpiły dodatkowe trudności nie ujęte w dokumentacji. Firma realizowała zadania zgodnie z
harmonogramem mimo trudności. Podkreślił, że dokumentacja nie była zgodna z rzeczywistością.
Starosta podziękował przedstawicielom Budromost Starachowice Spółka z o.o. za przedstawienie
stanowiska firmy oraz poinformował, że decyzja w zakresie skrócenia terminu realizacji całego zadania
tj. zakończenie w br. zostanie podjęta po przeprowadzeniu stosownych uzgodnień z Urzędem
Marszałkowskim.
Pani Jadwiga Samek – radca prawny wskazała na zapisy ujęte w specyfikacji istotnych warunków
zamówienia tego zadania. Zapisy te jasno mówią, że część prac ma być wykonana na terenie
kolejowym. Toteż przystępujący do przetargu wiedzieli o tym problemie.
Zarząd Powiatu podtrzymał swoje poprzednie stanowisko w sprawie naliczenia kar umownych firmie



BUDROMOST – STARACHOWICE Spółka z o.o. za nieterminowe wykonanie I etapu realizacji
inwestycji drogowej „Przebudowa drogi powiatowej nr 0591 T na terenie Gminy Łączna”.
Jednocześnie postanowiono wystosować przesądowe wezwanie do zapłaty pod rygorem skierowania na
drogę sądową.
Skarbnik – Pani Alina Skuza wystąpiła z wnioskiem o wyrażenie zgody na przeznaczenie środków
finansowych jakie Powiat Skarżyski otrzymał w ramach refundacji poniesionych wydatków jakie miały
miejsce w grudniu 2009 r. na zadanie inwestycyjne „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0591T w
Gminie Łączna”, finansowane w części ze środków Unii Europejskiej przez Urząd Marszałkowski
Województwa Świętokrzyskiego Departament Funduszy Strukturalnych, na jednorazową spłatę kredytu
zawartego w dniu 9 listopada 2009 r. pomiędzy Bankiem Spółdzielczym w Suchedniowie ul.
Mickiewicza 8 a Powiatem Skarżyskim,
w wysokości 2 247 789 zł.
Zarząd Powiatu przyjął wniosek Skarbnika. Jednocześnie postanowiono zwrócić się do banku o
utrzymanie tego samego okresu spłat pozostałego kredytu tj. od 31.05.2010 r. do 30.11.2011 r. w
zmienionych co do wysokości miesięcznych ratach oraz sporządzenie stosownego aneksu do umowy
kredytowej.
W związku ze złożonym przez Pana Tomasz Kieresa - Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych
podaniem o rozwiązanie umowy o pracę Pan Artur Berus zwrócił się do Zarządu Powiatu o ustalenie
terminu rozwiązania stosunku pracy oraz wyznaczenia osoby do pełnienia obowiązków dyrektora do
czasu dokonania wyboru nowego dyrektora. Następnie poddał pod rozwagę Zarządu wyrażenie zgody
na rozwiązanie umowy z dniem 31 marca br. i powierzenie pełnienia obowiązków Panu Zbigniewowi
Materkowi – starszemu Inspektorowi w ZDP na okres trzech miesięcy od 1 kwietnia 2010 r. Ponadto
zaproponował ogłoszenie naboru na stanowisko dyrektora ZDP
w maju br.
Starosta – Pan Jerzy Żmijewski uznał za zasadne wcześniejsze ogłoszenie naboru tj. w terminie
umożliwiającym przyszłemu dyrektorowi rozwiązanie stosunku pracy
z poprzednim zakładem pracy oraz podjęcie pracy od lipca br.
Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję członka Zarządu Pana Artura Berusa:
- za głosowały 3 osoby (członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan
Janusz Ordyński),
- wstrzymała się od głosu 1 osoba (Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz),
- przeciw głosowała 1 osoba (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski).
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozwiązanie umowy o pracę z Panem Tomaszem Kieresem –
Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych z dniem 31 marca br. oraz powierzenie pełnienia obowiązków
Dyrektora ZDP Panu Zbigniewowi Materkowi – Starszemu Inspektorowi w ZDP.
Skarbnik – Pani Alina Skuza omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Skarżyskiego za
2009 rok (załącznik nr 30).
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższą informację.
Na tym zakończono posiedzenie Zarządu Powiatu.
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